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AANWEZIG: mw H. van Vliet (GL), mw. J. Ruitenberg (PvdA), dhr E. Boonstra (D66), mw E. van de Weijer (CDA), dhr W. 
Heeremans (CDA), dhr R. Prins (NH), dhr H. Peeperkorn (VVD), mw A. Brummer (VVD), dhr R. Ates (HBB), mw. M. Heeremans 

(burgemeester), dhr J. Struijf (wethouder), dhr P. van de Stadt (wethouder), mw. S. Hoogland (hfd. Welzijnszaken) en dhr. A. 
Schumacher (Dir. Ruimte en Welzijn) 
 
VOORZITTER: dhr P. van der Velde 
COMMISSIEGRIFFIER: dhr. B. Lanser  
 
 

1) Vaststellen van de agenda van de commissievergadering van 9 februari 2010 
- Op 3 februari is u een gewijzigde agenda toegestuurd. Agendapunt 6 ‘Budgetsubsidie 
Stichting CASCA 2010-2011’ is aan de agenda toegevoegd.  
 
- Op uw tafel vindt u een aantal zaken die reeds per e-mail zijn toegestuurd, maar voor de 
volledigheid ook op papier voor u beschikbaar zijn. Het gaat om 1) een memo met een 
toelichting op de huurovereenkomst van RCH, 2) berekening maximaal beschikbare capaciteit 
voor RCH voetbal, 3) Berekening benodigd aantal hockeyvelden (kunstgras) voor Alliance en 
4) bijlage bij de brief van VOS (agendapunt 14).  
 
- U wordt verzocht de brief van VOS (agendapunt 14) te betrekken bij agendapunt 3 ‘krediet 
aanleg kunstgrasvelden voor hockey en voetbal Sportpark Groenendaal.’ 
 
- De commissie gaat akkoord met de voorliggende agenda. 

2) Spreekrecht 
Er zijn 6 insprekers. 5 insprekers voor agendapunt 3 ‘Krediet aanleg kunstgrasvelden voor 
hockey en voetbal Sportpark Groenendaal’ en 1 inspreker bij agendapunt 4 ‘Structurele 
subsidie podiumaanbod in Heemstede per 2010-2011. De insprekers zullen bij de 
respectievelijke agendapunten aan het woord komen.  

3)  Krediet aanleg kunstgrasvelden voor hockey en voetbal Sportpark Groenendaal (A-
stuk) 
- Dhr. F. Jansen (RCH voetbal) spreekt in. 
- Dhr. D. Schoenmaker (RCH voetbal) spreekt in. 
- Mw. O. v.d. Klooster (VOS) spreekt in. 
- Mw. Y. Verhallen (VOS) spreekt in. 
- Dhr. E. Verhulst (Vz. MHC Alliance) spreekt in.  

Conclusie voorzitter: bespreekpunt in de raadsvergadering van 18 februari 2010 
 
Toezeggingen: 1) mochten de berekeningen die eerder naar de commissieleden gestuurd zijn 
t.a.v. de berekening maximaal beschikbare capaciteit voor RCH voetbal en berekening 
benodigd aantal hockeyvelden (kunstgras) voor Alliance omissies vertonen dan zal wethouder 
Struijf zorgen dat de gemeenteraad voor de raadsvergadering van 18 februari 2010 nieuwe 
berekeningen ontvangt.  
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4) Structurele subsidie podiumaanbod in Heemstede per 2010-2011 (A-stuk) 
- Dhr. A. v. Amerongen spreekt in. 
 
Conclusie voorzitter: bespreekpunt in de raad van 18 februari 2010.  

Toezeggingen: 1) afgesproken wordt dat er twee maal per jaar of één maal per kwartaal een 
evaluatie plaatsvindt. Deze voortgang zal worden gerapporteerd aan de commissie.  

5) Budgetsubsidie Stichting Welzijn Ouderen Heemstede 2010-2011 (A-stuk) 
Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 18 februari 2010. De VVD kondigt aan een 
stemverklaring te geven bij de stemming over dit punt.  

6) Budgetsubsidie Stichting CASCA 2010-2011 (A-stuk) 
Conclusie voorzitter: bespreekpunt in de raad van 18 februari 2010.  

7) Vaststelling bijzondere subsidieverordeningen (A-stuk) 
Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 18 februari 2010. 

8) Aanpak achterstallig onderhoud beeldende kunst in de openbare ruimte (A-stuk) 
Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 18 februari 2010. 

9)  Uitbreiding van de WMO-woonvoorzieningen in natura (toiletvoorziening) met tweede 
vast toilet op de slaapverdieping (B-stuk) 
Conclusie voorzitter: voldoende besproken. De commissie is positief over het voorliggende 
voorstel.  

10) 
t/m 
13) 

Subsidie Sportloket en breedtesportprojecten 2010, Verbeteren ontmoetingsfunctie 
bibliotheek, Subsidie Stichting Meerwaarde voor buurtbemiddeling 2010 en 
Verstrekking structurele subsidies Welzijn 2010 (C-stukken) 
De agendapunten 10 t/m 13 worden tegelijk behandeld. Alle 4 de agendapunten zijn 
geagendeerd door de VVD met dezelfde kernvraag. 

Kernvraag: Is er m.b.t. het verstrekken van de subsidies voor 2010 en komende jaren al 
rekening gehouden met de diverse (bezuinigings)scenario's? Kan dit allemaal wel gezien de 
sombere economische tijden die op ons afkomen? 
 
Wethouder Struijf geeft aan dat alle organisaties op de hoogte zijn gesteld van de eventuele 
bezuinigingen die er aan kunnen komen.  

Conclusie voorzitter: voldoende besproken.  

14) 
 
Brief De Verenigde Omwonenden Sportpark (VOS) 
Deze brief is betrokken in de discussie bij agendapunt 3 ‘Krediet aanleg kunstgrasvelden voor 
hockey en voetbal Sportpark Groenendaal.’ 

15) 
 
Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur Paswerk en Algemeen Bestuur Paswerk 
Wethouder Struijf koppelt zaken terug uit het AB en DB van Paswerk.  

16) 
 
Actiepuntenlijst 
De actiepuntenlijst wordt kort behandeld. 06-29 ‘voortgang bibliotheekfunctie’ wordt schriftelijk 
beantwoord en direct rondgedeeld. 08-15 ‘t.a.v. onderhoudsfonds’. Dit punt komt naar alle 
waarschijnlijkheid voor de Kadernota in juni 2010. De rest van de nog niet afgehandelde 
punten blijft staan.  

17) 
 
Wat verder ter tafel komt 
- Dhr. Heeremans stelt een vraag over gladheidbestrijding. 
- Mw. v.d. Weijer stelt een vraag over de controle van de thuiszorg.  
- Mw. Van Vliet stelt een vraag over de bibliotheek. 

18) 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 00u26.  

 


